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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  03/04/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό  Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

            3) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

ΘΕΜΑ:  «Σε δεινή  κατάσταση ο Δήμος Ωρωπού και ο Δήμος Βάρης-

Βούλας-Βουλιαγμένης λόγω ενεργειακής κρίσης» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Μιλώντας στην εκπομπή “Ανατολικά”, ο Δήμαρχος Ωρωπού 

αναφερόμενους σε συγκεκριμένους αριθμούς εστίασε στα προβλήματα 

που θα αντιμετωπίσουν το σύνολο των περιοχών του Δήμου,  εάν δεν 

ληφθούν μέτρα για την οικονομική ενίσχυση του, ώστε να ανταπεξέλθει 

στις υπέρογκες αυξήσεις του ηλεκτρικού, του φυσικού αερίου αλλά και 

των καυσίμων. 

 

Η μεγάλη έκταση του Δήμου Ωρωπού δεν αφήνει περιθώρια για μειώσεις 

των καταναλώσεων,  ενώ συμπλήρωσε πως οι δόσεις ΚΑΠ οι οποίες έχουν 

προαναγγελθεί από το κράτος είναι «σταγόνα στον ωκεανό των 

υποχρεώσεων».  

 

 

Αντίστοιχο πρόβλημα, ένεκα των αυξήσεων που επιφέρει η ενεργειακή 

κρίση, αναμένεται να έχουν κι άλλοι Δήμοι της ανατολικής Αττικής με 

μεγάλη έκταση, γεγονός το οποίο τονίζει την ανάγκη ενίσχυσης τους από 

το αρμόδιο Υπουργείο.  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Χαρακτηριστική είναι και η δήλωση του Δημάρχου Βάρης-Βούλας-

Βουλιαγμένης στην ίδια εκπομπή, κατά την οποία τόνισε την αδυναμία της 

πολιτείας να σταθεί στο πλευρό των Δήμων με αποτέλεσμα οι Δήμαρχοι 

να είναι υποχρεωμένοι να περικόψουν χρήματα από άλλους τομείς των 

δραστηριοτήτων των δήμων προκειμένου να ανταπεξέλθουν στη συλλογή 

των απορριμμάτων, στην κίνηση των οχημάτων κάθε είδους αλλά και στη 

διατήρηση του φωτισμού που στόχο έχει τη στοιχειώδη ασφάλεια των 

πολιτών. 

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Πως σκοπεύετε να αντιμετωπίσετε τα οικονομικά προβλήματα που 

αντιμετωπίζουν οι Δήμοι εξαιτίας της αύξησης των τιμών που 

προκαλεί η ενεργειακή κρίση; 

2) Προτίθεσθε να ενισχύσετε οικονομικά τους Δήμους, όπως οι 

προαναφερόμενοι αλλά κι άλλων Δήμων της ανατολικής Αττικής, 

που εμφανίζουν τεράστιες ενεργειακές ανάγκες, βάσει της έκτασης 

τους και του αριθμού κατοίκων τους; 

 

                              Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




